
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 23 stycznia 2024 r. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski  

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 % Sekretarzem 

komisji został Ludwik Falkowski.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2024-2033,  

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2024 rok, 

c. sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści Uchwały nr LIX/ 524/23 

Rady Gminy Biskupie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie opłaty od  

posiadania  psów 

d.  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Nowomiejskiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego  pn.:” Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1236 Wlk. Tymawa-Łąkorz-Wawrowice na odcinku 

Wielka-Tymawa- Łąkorz (etap I), 

e. określenia  programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi oraz  zapobiegania  

bezdomności na  terenie  Gminy Biskupiec w 2024 r.  

f. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w części  

obrębu geodezyjnego Osetno oraz w części obrębu geodezyjnego Ostrowite  

gmina Biskupiec,   



g. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego: „ Remont drogi 

wojewódzkiej  nr 538 Bielice-Wawrowice”, 

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Kazimierz  Zalewski  zabrał głos  i poinformował, że na następną  sesję zaprosi 

Starostę w sprawie funkcjonowania szpitala w Nowym Mieście Lub. Przewodniczy 

poinformował, że były pytania od mieszkańców czy doktor Michalska przyjmuje w Ośrodku 

Zdrowia w Biskupcu i w jakie dni.  Wójt  odpowiedział, Pani Doktor przyjmuje w  poniedziałki, 

środy i piątki. Radny Stanisław Czajka zabrał głos odnośnie przyjmowania doktor Michalskiej 

- zrobią się 3 dni, za chwile   będą dwa lub wcale. Radny Stanisław  Czajka zapytał czy Pan 

Wójt o tym coś wie, że ma być budowa przychodnia zdrowia w Biskupcu i ma być zmiana 

lokalizacji? Wójt nic nie wiem, kiedyś już były zamysły na to, może chodzi o prywatny gabinet 

w Biskupcu. Przewodniczący przekazał informacje, że wpłynęło pismo w sprawie  planowanej 

budowy  drogi S7 najbliższy realizacji jest  wariant czerwony. Wójt do końca  roku 2024 będzie  

wiadomo który został wybrany. Radny Andrzej Plichta zapytał o inwestycje  na placu gdzie są 

korty tenisowe czy będzie tam można zainstalować monitoring? Wójt będzie tam monitoring.  

Radny Dembek Jerzy zapytał jak wygląda sprawa postawienia lustra koło przystanku w 

Bielicach. Radny Piotr Łukaszewski zabrał głos w spotkania  które  odbyło  się  w Wonnie w 

temacie  petycji  dotyczącej budowy elektrowni fotowoltaicznej o łącznej mocy 3 MW wraz z 

infrastrukturą w Szwarcenowie,  której  budowy przeciwni są mieszkańcy Wielkiej Wólki. 

Radny dodał, że każda z stron stoi przy swoim propozycji żadnych nie było, działka jest w  

środku wioski,  mieszkańcy się  nie  godzą aby  tam powstała farma fotowoltaiczna. Mieszkańcy 

wsi są temu przeciwni inwestor zaproponował, że w  zamian wybuduje plac zabaw. 

Radny Piotr Łukaszewski to są nie pewne informacje, ale słyszałem, że jak nie fotowoltaika, to  

to będzie tam  wybudowana chlewnia. Wójt  jeśli chodzi o panele  wszystko szło zgodnie dopóki  

nie  jak trafiło na  Wonnę  i Wielka  Wólkę.  

Radny Dembek Jerzy mamy gorszy  problem niż z CPK. 

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    



Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-

2033,    

Uwag do projektu uchwały  nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2023-2033,  

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

c. sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści Uchwały nr LIX/524/23 Rady Gminy 

Biskupie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie opłaty od posiadania psów, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści Uchwały nr 

LIX/524/23 Rady Gminy Biskupiec z dnia 26 października 2023 r. w sprawie opłaty od 

posiadania psów, 

d. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Nowomiejskiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego  pn.:” Przebudowa drogi powiatowej  Nr 1236 

Wlk. Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka-Tymawa- Łąkorz (etap I), 

Wójt poinformował, że do dołożenia  przez Gminę jest  622,765  tyś. będą robione 2 odcinki 

drogi. Radny Stanisław Czajka zabrał głos chciałbym, aby Wójt rozmawiał z władzami powiatu 

na temat remontu środka drogi, aby ująć  drogę Wawrowice-Łąkorz jak byłem starostą i był  

zaplanowany wyścig Tour de Pologne.  

Radna Małgorzata Szustak zabrała głos i stwierdzała, że wtedy nic nie było robione.    

Radny Stanisław Czajka kontynuował, że na potrzeby wyścigu powiat zrobił w tym czasie 

odcinki drogi w miarę możliwości. Radny Stanisław Czajka kończąc wypowiedz powiedział,  

że dementuje to, że  nic nie było robione  za  jego rządów jako  starosty. 

Wójt odcinek Łąkarz-Wawrowice, 7 miesięcy temu zaproponowałem, władzom powiatu, że 

zapłaci za projekt budowalny. Powita się jednak  nie zgodził.  



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Nowomiejskiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn.: ”Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1236 Wlk. Tymawa–Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka-Tymawa- Łąkorz 

(etap I), 

e. określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Biskupiec w 2024 r.  

Pani Monika  Wilary omówiła  projekt uchwały zgodnie z umową w 2023 roku  przekazano  35 

tyś. zł  dotacji  na utrzymanie  zwierząt w schronisku dla  bezdomnych zwierząt,.   

Zostały przekazane 3 sztuki psów do schroniska.  

Wykonano 10 zabiegów na sterylizację  kotek, 5 zabiegów na  kastracje kotów,  

1 zabieg  na kota bezdomnego. W roku  2023 przekazaliśmy 240 zł na suchą karmę dla kotów.  

Pan Radny Zbigniew Mróz-dodał, że dofinansowanie do zabiegu jest w kwocie 50 procent nie 

więcej niż 100 zł. Gabinety weterynaryjny z którymi jest podpisana umowa to gabinet Pana 

Wiesława Pisarskiego i gabinet Pana Artura Tęgowskiego.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

zapobiegania  bezdomności na  terenie Gminy Biskupiec w 2024 r. 

f. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w części obrębu  

geodezyjnego Osetno oraz w części obrębu geodezyjnego Ostrowite, gmina Biskupiec.  

Obecny na  komisjach urbanista Pan Wojciech Kwiatkowski omówił na czym będzie  polegała 

zmiana sposobu użytkowania budynków, polegać będzie na dostosowaniu obiektów do celów 

mieszkalnych, jeśli ktoś ma budynki  rekreacyjne to to musiały je dostosować go do celów 

mieszkalnych.  Urbanista poinformował, że do projektu uchwały wpłynęły dwie uwagi, które 

nie  zostały  uwzględnione w uchwale.  

Radny Tomasz  Dembek wyszedł   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 



w części obrębu  geodezyjnego Osetno oraz  w  części  obrębu  geodezyjnego Ostrowite,  gmina 

Biskupiec.  

g. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego: „Remont drogi wojewódzkiej nr 538 

Bielice-Wawrowice”,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla  

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego: „ Remont drogi 

wojewódzkiej nr 538 Bielice-Wawrowice. 

6.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Koniec posiedzenia komisji  wspólnych 12:23  

    Protokolant                           Przewodniczący Rady Gminy 

   Anna Linowiecka                 Kazimierz Zalewski   


